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CHTNetwork held a press conference announcing the International 
Luxury Collections Week 2017 • Penang. This will be the first-of-its-
kind exhibition in Malaysia that provides a prestigious platform for 
both serious international and local reputable collectors and dealers 
to showcase the finest and most glamorous items in terms of products 
and services ranging from vintage automotive, exquisite jewellery, fine 
arts, genuine antiques, expensive watches, hotels, fashion to restaurants 
whilst connecting beautiful people and showcasing quality collections. 
Penang State Minister for Tourism & Culture Danny Law was present 
to endorse this new and exciting program citing that it will definitely 
contribute to the Penang tourism economy. The International Luxury 
Collections Week 2017 • Penang is organised by CHTNetwork, co-
organised by Ichi Media, venue proudly sponsored by Gurney Paragon 
Mall and supported by Penang Art Society and Penang Antique 
Collectors Association. Further information about the sponsors and 
exhibitors will be announced on the official Facebook Event Page.  

由CHTNetwork主办，马来西亚首次呈现，2017年槟城国
际奢华系列周将于10月27日至29日在槟城葛尼百丽宫购
物广场举行。这是提供给予国际与本地精品奢华收藏家一
个绝佳平台来展现他们的精品珍藏，其中包括有古董车、
珠宝、艺术品、古董、精表、酒店、高尚服装、星级餐厅
等。

槟州旅游文化发展委员会主席罗兴强行政议员相信这场国
际奢华系列周也为槟城打造一个全新的旅游产品，借此展
现槟州的多元化特色和高品质地位, 相信可为槟州旅游经
济带来可观的效益。

2017年槟城国际奢华系列周是由CHTNetwork主办、Ichi 
Media协办，槟城葛尼百丽宫购物广场赞助场地，并获得
槟城艺术协会和槟州古董收藏协会支持。更多的支持赞助
商与参展单位将通过官方面子书宣布。
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